
COEVERING-CONTACT No 15/1 juni 1977

is het officieel orgaan van de Wijkvereniging Coevering en wordt in de hele
wijk huis aan huis verspreid.

Van de redaktie

Het eerste nummer van 'Co-con" in het nieuwe verenigingsjaar ligt hier voor
U.
Eigenlijk zijn wij van de redaktie, er een beetje trots op het U te mogen

presenteren.
Co-con heeft namelijk twee grote veranderingen ondergaan:
leveel nieuwe vaste rubrieken
2eCo-con verschijnt voortaan geen 4x per jaar maar 6x per jaar.

Dus: elke twee maanden een "verse" co-con in Uw bus.

Hopenlijk vindt U alles interessant. Mocht U zelf wat willen schrijven in ons
verenigingsblad, U bent van harte welkom.
Want Co-con is en blijft een blad voor en door de bewoners van de wijk

Coevering.

Redaktie ..
,
.-
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Een interview gemaakt door Margriet de Vries, Mark Kreuzelman en Ellen Geelhoed,

uitgewerkt door Hans iederen en Mark Kreuzelman.
Helaas hebben we door plaatsgebrek niet het gehele interview op kunnen nemen.

We zijn bij meneer Koene geweest voor een interview. U weet wel, die meneer van "cijfers
en letters". Het was erg leuk.

1. Hoe vond U "cijfers en letters?"
- Erg leuk.

2. Hoeveel keer hebt U meegedaan?
- Acht keer, en het is me goed bevallen.

3. Vond U het leuk om te winnen?
- Natuurlijk vond ik dat leuk.

4. Heeft U ook veel reakties gehad?
- Ja, ik heb veel reakties gehad o.a. van familie, kennissen en op het werk. Ook bij de
voetbalwedstrijd Geldrop-de Valk. Zelfs bij de "chinees" de Blauwe Lotus in Eindhoven,
waar dit gebeurde: De ober kwam aangelopen met een glas Irish-Coffee, met in de
slagroom met siroop een paar letters ingewerkt, waaruit ik binnen 45 seconden een
woord moest vormen, eigennamen toegestaan. Natuurlijk kwam hier A. Koene uit.

5. Vond U Maart je van Weegen een leuke presentatrice?
- Ja, een leuke en sympathieke presentatrice.

6. Vond U het erg moeilijk of gemakkelijk?
- Neen, moeilijk was het niet,maar ik was wel erg gespannen.

7. Hoe komt het toch, dat U het zo goed kon, heeft het iets met Uw beroep te
maken?
- Nou, nee, het heeft eigenlijk niets met mijn beroep te maken want ik werk met
computers bij Philips.

8. Was U niet trots toen U het record verbroken had?
- Ja, ik was wel erg trots.

9. Hoe reageerden de mensen op Uw werk? ~ ,~)~
- Erg aardig, en er werd vrij veel over gesproken. ~f~-~Jc~{j

" ,
10. Zijn hier nog meer mensen geweest? !: "?";j":;-:

- Ja, Omroep Brabant, Philipsmensen en jullie zijn de derden. "'~c~ ,-
11. Wilt U nog eens aan een andere kwis meedoen? ,~;#~~

~- Voorlopig niet, maar misschien nog wel eens met "2 voor 12". ~::j~

12. Wat vond U het gemakkelijkst, cijfers óf letters? f~
- Letters vond ik het gemakkelijkst. ""~

*********************************

~
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Rekreatie-afdeling tafeltennis

Voor het nieuwe seizoen 77-78 zoeken wij twee opvu!gers voor het verzorgen van het
tafeltennisgebeuren op de dinsdagavond.
Aangezien ondergetekenden wegens aktiviteiten elders de dinsdagavond niet meer
beschikbaar zijn is het wel van belang dat andere aktieve mensen zich voor deze zaak
inzetten, omdat anders het tafeltennis helaas stil gelegd moet worden.
Belangstellenden worden verzocht kontakt op te nemen met:
T. v.d. Heuvel, RoeIantIaan 105
H. Hollander, RoeIantIaan 107, tel. 869773.

Ook willen wij langs deze weg de heren tafeltennissers uitnodigen voor de feestavond
die dit jaar op vrijdag 10 juni zal worden gehouden. Vanaf 8.30 uur bent u welkom met
echtgenote of introducee. Tevens zullen op die avond aan degene die als nummer één,
twee en drie geëindigd zijn in de "vrijblijvende" competitie de prijzen, bestaande uit een
wisselbeker en een gouden, zilveren en bronzen medaille, worden uitgereikt.
Ook zal er voor de onderste van de lijst weer een poedelprijs beschikbaar worden gesteld.
Hier volgt de stand van de eerste tien plaatsen van de ranglijst, zoals die was bij het
ter perse gaan van de cocon:
1. B. de Carinck 225 p. 6. A. Klomp 139 p.
2. H. Geurt jens 180 p. 7. H. Hollanders 137 p.
3. Th. Vieveen 172 p. 8. B. Goede 124 p.
4. T. v.d. Heuvel 170 p. 9. K. v. Bussel 120 p.
5. H.v.d.Berg 139p. 10. P.v.Gogh 117p.

T. v.d. Heuvel
, H. Hollander.
,-

*************************************

Biljard nieuws

Er is nu een vaste kern van 17 leden, die regehnatig komen oefenen, zoverre het in hun
vermogen ligt. De sfeer is bijzonder gezellig, en hoopvol voor de toekomst, vandaar dat
we besloten hebben om enkele wedstrijden te organiseren en er een feestje aan te

koppelen.
Ook hebben we een geheel vrijblijvende trainer, in de persoon van Jan Hendriks, bij de
meesten van U wel bekend. Hij kan ons nog veel leren.
Tot de volgende keer!

Tom Vieveen.
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" ~ Marchien's Kookrubriek

Hamrisotto:
Voor U, een snel en lekker recept!
Men neme: 3 eetlepels olie

2 koppen rijst
1 ui4 koppen bouillon (blokjes) ..

zout
kerry
250gr. gekookte ham
ca. 400 à 500gr. prei

! 20gr. margarine
! 30 gr. amandelblaadjes
i peper en nootmuskaat.
.1 De olie in een pan heet laten worden. Dan de rijst erbij. Goed los blijven
J roeren, tot ze er wat glazig uitzien. De uienringen vijf minuten meestoven.
.1 Vleesbouillon erbij gieten, en alles bij een lage temperatuur 20 min. laten
j staan. Met zout en kerry kruiden. De ham in reepjes snijden en erbij doen.
I. Terwijl de rijst gaar wordt, de prei schoonmaken, in ringen snijden en
I tien minuten in de margarine stoven. De amandelblaadjes in een droge pan

roosteren. De prei en de amandelen door de rijst mengen. Tot slot met wat
peper en nootmuskaat kruiden. Eet lekker!!

jaarverslagen e.d.

Er zijn nog enkele exemplaren van de, op de laatst gehouden
ledenvergadering besproken, jaarverslagen, financiële
verslagen en begroting beschikbaar. Geïnteresseerden kunnen
zich in verbinding stellen met
Sjim jonkmans, j. Carstensweg 659, tel. 869700.
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De afdeling Jeugd meldt:

Koninginnedag: Geholpen door het goede weer, vele hulpvaardige handen van aktieve
medewerkers en niet in de laatste plaats door de enthousiaste deelname van 380 kinderen
is de traditionele spelletjesmiddag voor de jeugd een enorm succes geworden. Tegen vijf
uur kon de voorzitter (R.I.) van de afd. Jeugd de volgende prijswinnaars bekend maken.
In de groep van 4 t/m 6 jaar: 1. Johan Giebels met 246 punten. 2. Danielle Denkers met I
217 punten 3. !Ise Moren met 213 punten, In de groep van 7 t/m 12 jaar waren de
meisjes de jongens de baas gezien de uitslag: 1. Kittv Snoeven met 203 punten,
2. Krin de Greef met 209 punten, 3. Rebecca Kerkhof met 203 punten.
De naam van de pop Pinoccio werd door niemand geraden. Humphrv Kampers was de
gelukkige bij het raden van het aantal knikkers, terwijl Desiree v.d. Broek en Ingrid
Verleg het beste het aantal bonen in de bonenport "geteld" hadden.

Jeugdschaken: In de regionale jeugdschaakkompetitie met clubs uit Helmond, Nuenen,
Mierio en Geldrop heeft het Coevering team tot nu toe vijf wedstrijden gespeeld. Omdat
hiervan vier gewonnen en slechts één verloren werd is er nog alle kans op het
kampioenschap. In de rubriek "De jeugd door de jeugd" kunt U een verslag lezen van
één van de wedstrijden.

:: Sjim Jonkmans.
~
. ;
.
i DE JEUGD DOOR DE JEUGD
~ Verslag van de schaakwedstrijd tussen Geldrop - Mierio b.

We vertrokken om 9.30 bij Dreef 2. We hadden al eerder tegen Mierio gespeeld, maar we
wisten de weg niet, want Mierio had een eigen gebouwtje gekregen. We hoefden gelukkig
maar een keer de weg te vragen. In ieder geval zaten we dicht in de buurt. Toen we er
waren konden we, na even rondkijken beginnen.
Geldrop speelde de eerste ronde zwart. Aan de eerste tafel zat voor Geldrop Edwin van
Hout en hij won zijn partij. Aan de tweede tafel zat Jos Vieveen, hij verloor de partij.
Aan de derde tafel zat Theo Vieveen die won. Aan de vierde tafel zat Margriet, zij verloor
de partij. We stonden nu gelijk, maar Martien, Werner en Martij waren nog bezig.
Ze wonnen alle drie. De stand was dus in het voordeel van Geldrop 5-2. Maar er
kwam nog een tweede helft. Mierio kreeg nog volop kans. Toch won Geldrop de
tweede helft met 4-3, de eindstand werd dus 9-5 voor Geldrop.
We namen de beker in ontvangst en met de gedachte dat Mierio die nog terug kon
winnen, omdat ze nog een wedstrijd tegen ons komen spelen thuis.

Margriet de Vries (12 jaar)

~
(-; .
~
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Klanken van ,,'t ros Beijaert"

Op 24 januari jl. is opgericht het "Muziekkorps 't ros Beijaert" te Geldrop.
Het doel is het formeren van een drumfanfare met een majorettenkorps,
die op de eerste plaats festiviteiten in de eigen woongemeenschap mede
opluisteren.
Reeds zijn een 40-tal jongens en meisjes bezig met de repetities, welke
gegeven worden in Dreef I. Het voorlopige repetitieschema is op dinsdag
van 18.00 tot 20.00 uur tambours en trompetters en op woensdag van 19.00
tot 20.00 uur majoretten.
Tijdens deze repetities kunnen belangstellenden jongens en meisjes vanaf
11 jaar informaties krijgen over het lidmaatschap.
Overigens kunnen informaties ook steeds worden ingewonnen bij de
secretaris de heer H. Willems, tel. 863210 en de heer A. v.d. Pas, tel. 864187.

Wij willen hier nog gaarne onze erkentelijkheid uitspreken aan het bestuur
van de Wijkver. Coevering voor het beschikbaar stellen van deze ruimte in
de Cocon en zeker voor het beschikbaar stellen van Dreef I voor de repetities
van ons korps.
Wij hopen, dat dit jonge korps die belangstelling van alle bewoners van deze
nog jonge wijk mag verkrijgen, die het verdient.
De start - zeker financieel - is moeilijk. Wij zouden gaarne een
vriendenkring van donateurs om het korps verzamelen en een beroep op U
doen zich aan te melden als donateur. Wij zullen U hier t.z.t. voor komen
bezoeken, maar U behoeft hier niet op te wachten, indien U Uw donatie
overmaakt t.g.v. rekening 11.59.31.244 Rabobank Geldrop, gironummer
van de bank 1105077, ten name van Stichting "Muziekkorps 't ros
Beijaert".

Onze dank zullen wij bij gelegenheid muzikaal vertolken.

Th.C.M. Aerts, Voorzitter.

~
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Jeugdtoneel ,Coevering'

Waar is het jeugdtoneel gebleven?
Waarom horen wij er niets meer van?
Is er niemand die er de zorgen over heeft?
Allemaal vragen die er in de wijk zijn.

Helaas is het jeugdtoneelopgeheven.
Misschien hadden we de leeftijd van de kinderen die er aan deelnamen,
iets moeten verhogen, bijv. van 8 tot 12 jaar. Jongere kinderen ( 6 en 7 jaar)
kunnen vaak nog niet zo goed lezen en teksten uit het hoofd leren bleek
voor hen te moeilijk. Daardoor moesten dezelfde toneelstukjes steeds maar
gerepeteerd worden. Erg saai natuurlijk voor diegenen die hun rol allang
kenden. Zij verveelden zich en dit kwam zeker niet ten goede aan de
kwaliteit van de toneelstukjes. Jammer.
Misschien kunnen we het nieuwe schooljaar met een nieuwe groep starten,
maar we weten echter niet of er nog serieuze belangstellenden zijn.

Laat het ons even horen?!!
I

w.L

HIER HAD UW ADVERTENTIE KUNNEN STAAN!

U bereikt daarmee 2600 gezinnen in de wijk Coevering;
Vraag onze zéér voordelige tarieven op:

telefoon 86 48 50

7



OME JANTJE BEWEERT - dat de wijkvereniging Coevering al ruim 5% jaar bestaat;

- dat er nog steeds mensen in de Coevering wonen die geen lid zijn;
- dat ze voor slechtsf12,-per jaar lid kunnen worden;
- dat iedere bewoner van de Coevering lid kan worden;
- dat U zich als lid op kunt geven bij: Fien Schmitz

John Franklinstraat 14
Tel. 8650086

- dat leden van de Wijkvereniging deel kunnen nemen aan allerlei

aktiviteiten;
- dat er aktiviteiten zijn voor jong en oud;
- dat er voor die aktiviteiten veel aktieve leden nodig zijn voor de

organisatie;
- dat er helaas nog niet genoeg aktieve leden zijn;
- dat iedereen welkom is als aktief lid;
- dat U zich daarvoor kunt opgeven bij: Pim Jongerius

Reinoutlaan 484, tel. 866283;
- dat er een groep vrijwilligers is die de baar verzorgen;

~ - dat die groep barbeheer heet;
- dat barbeheer uitbreiding nodig heeft;
- dat als u mee wilt komen helpen bij barbeheer U zich kunt melden

~ bij Jan van Bussel, Abel Tasmanstraat 26, Tel. 868152;
- dat bet wel duidelijk is dat de wijkvereniging nog veel aktieve mensen

nodig heeft;
- dat U ook bij die mensen hoort.

**************************************

Bestuur kompleet

Zoals U in de notulen van de algemene ledenvergadering onder punt 7
heeft kunnen lezen, waren slechts 8 nieuwe bestuursleden gekozen.
Voor het nog openstaande commissariaat rekreatie hebben wij inmiddels
de heer Martin Smits bereid gevonden in het bestuur plaats te nemen.
Daar hij niet door de algemene ledenvergadering gekozen is, is zijn
benoeming ad interim.

I Lizette Slijpen, secretaresse.
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Verslag van de Algemene Ledenvergadering 1977 gehouden op 28 februari
1977 in Dreef "

Aanwezig: 63 leden, 3 donateurs, 2 ereleden alsmede het bestuur.
Afwezig: met bericht van verhindering dhr. Wolthuizen.

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom. Evenals voorgaand
jaar frlemoreert hij nogmaals de spreuk boven de bar "hier wordt niet over, maar met
mensen gesproken" en vraagt alle aanwezigen hiernaar te handelen.

2. Notulen van de ledenvergadering d.d. 23-02-1976
Na voorlezing van de notuelen worden deze goedgekeurd en voor akkoord getekend.

3. Mededelingen
De voorzitter draagt mevr. An van Overbruggen voor als lid van verdienste wegens de
vele jaren toewijding aan afd. Jeugd en overhandigd haar een oorkonde met kadobon.
De heer Ben Schmitz ontvangt uit handen van de voorzitter een kadobon als dank voor
zijn werk in de afgelopen jaren.
De vice-voorzitter draagt de heer Jan van Bussel voor als Erelid van de wijkvereniging
wegens toegewijde arbeid vanaf het prille begin van de vereniging. De heer van Bussel
wil er nog even over denken, hij zou nog graag aktief blijven in de vereniging en is bang
dat het erelidmaatschap hem daarbij zal hinderen.

4. Ingekomen stukken
Brief van de heer Wolthuizen dat hij helaas verhinderd is aanwezig te zijn. Er zijn geen
nieuwe kandidaten voor het bestuur binnengekomen zodat de kandidaatstelling namens
het zitJende bestuur als enige op tafel ligt.

5. Financieel Verslag 1976
Na een toelichting van de voorzitter op de balans wordt het financieel verslag door de
leden goedgekeurd en voor akkoord getekend.

6. Verificatiecommissie 1976
De leden van de commissie hebben de boeken gekontroleerd en in orde bevonden.
Zij spreken hun goedkeuring uit over het goede werk van de penningmeester in deze
en dechargeren hiermede de penningmeester.

7. Verkiezing nieuw bestuur
Hoewel er geen tegenkandidaten zijn geeft het bestuur om principiële redenen voorkeur
aan schriftelijke stemming. Als leden van de telcommissie fungeren de dames Huiskens,
Diederen en Wortman.
Nadat de kandidaten zich hebben voorgesteld aan de aanwezigen wordt tot stemming
overgegaan.
De uitslag door de telcommissie bepaald is als volgt:
Uitgebracht 70 stemmen, waarvan 3 ongeldig.
Bert Feyen, voorzitter voor: 65 tegen: 2
G. Nijhof, penningmeester 66 1
L. Slijpen, secretaresse 67 -
S. Jonkmans, commissaris 66 1
A. Lodewijks, commissaris 67 -
G. Hekelaar, commissaris 67 -
P.v.d.Eynden,commissaris 67 -
P. Jongerius, commissaris 64 3

9
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zodat het nieuwe bestuur conform de voordracht is gekozen.

8. Verificatiecommissie
Kandidaat stellen zich mevr. Verhallen en de heren Mentrop en Prins. De aanwezige leden
stemmen met deze kandidaatstelling in, zodat zij gedrieeën de nieuwe verificatiecommissie
zullen vormen.

9. Jaarverslag 1976
Na lezing door de leden wordt het jaarverslag 1976 goedgekeurd en voor accoord getekend.

10. Begroting 1977
Hierop geeft de voorzitter toelichting en beantwoordt gestelde vragen. De heer Dupont
vraagt waarom ft. 5000,- huur peuterspeelzaal zijn begroot terwijl er geruchten zijn dat
door afbraak Dreef I de peuterspeelzaal Dreef I1 zou moeten verlaten.
Voorzitter antwoord dat een en ander in maart door het nieuwe bestuur met de gemeente
nog besproken zal worden en dat de zaak niet zo duidelijk ligt.
Uitgaven van ft. 1.000,- voor het V AC zijn vooruit gereserveerd om indien nodig akties e.d.
te kunnen voeren. Dit bedrag hoeft beslist niet opgemaakt te worden.
Post van ft. 500,- voor gratis consumpties is bedoeld voor de medewerkers die leiding hebben
en/of opruimen bij diverse aktiviteiten.
De begroting wordt na deze toelichting goedgekeurd en voor accoord getekend.

11. Rondvraag
Mevrouw Schepers doet oproep voor nieuwe redaktieleden Cocon. Nog steeds is dit een
zaak die veel werk geeft maar weinig mensen trekt. Gegadigden kunnen zich opgeven bij
het bestuur.
De heer Schmitz wil van de gelegenheid gebruik maken mevrouw Mieke Scheepers te be-
danken voor alles wat ze als secretaresse voor de wijkvereniging heeft gedaan gedurende het

afgelopen jaar.
De heer Dudok vraagt zich af waarom geen woord gerept is over de nieuwe aktiviteit in de
vorm van een carnavalsvereniging? Tevens vraagt hij waarom er een even aantal bestuursleden
is gekozen. De eerste vraag wordt door de voorzitter beantwoord met een toelichting op
het carnavalsgebeuren waarbij hij melding maakt van de eerstkomende vergadering op 6 april
1977 waarbij een ieder welkom is.
De tweede vraag wordt door de nieuwe voorzitter beantwoord waarbij deze vertelt dat er
een negende kandidaat niet te vinden was maar dat het nieuwe bestuur zo snel mogelijk in
deze lacune wil voorzien.

12. Sluiting
Rond 22.00 uur sluit de voorzitter de vergadering na iedereen bedankt te hebben voor de
aanwezigheid en het nieuwe bestuur veel succes toegewenst te hebben.
De nieuwe voorzitter bedankt het oude bestuur en spreekt de wens uit als bestuur zo
spoedig mogelijk ingewerkt te raken en het beter te doen dan de voorgangers.

1-3-1977
A. Kropff, secretaris a.i.

.' ,"""j, ~
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DE ZAALVOETBALWEDSTRIJD KROON-DREEF GESPEELD IN DE SPORTHAL
COEVERING

De nederlaag van 5-3 tegen de Kroon kwam hard aan. Na 7 min. scoorde de Kroon 1-0. Het
kwam vooral door gebrek aan zelfvertrouwen. De verdediging was ook niet aan de sterke
kant en zodoende werd er veel aan de keeper, Hans Castelijns overgelaten die de aanvallen
van de Kroon toch goed doorstond. Er was wel sprake van samenspel, dit werd gekenmerkt
door een mooie pass van Toon die via Robbie een goal werd, dit werd een gelijkmaker
1-1. Maar de Kroon was op dat moment sterker en het werd snel 2-1. De Dreef moest een
sterke speler, Ruud v. Moorsel, missen, maar hiervoor kwam zijn broer Hans in de plaats
die ondanks de overwinning van de Kroon toch zorgde dat de Dreef goed op peil bleef.
Na de rust werd er een prachtige goal gescoord door Martien v.d. Ven 2-2. Het resultaat:
de Dreef bleef toch nog geloven in een positief resultaat, werd weer agressief en bracht
de beter spelende Kroon toch even in moeilijkheden. Maar de Kroon liet het er niet bij
zitten en al gauw werd het 3-2. Het einde van de wedstrijd naderde en bij de Dreef begon
het zenuwspel te worden, waardoor de verdediging uiteenviel en alleen de aanval nog
belangrijk was. De Kroon scoorde nog 2 goals, ze zegevierden tenslotte dan ook met een
stand van 5-3. Jammer voor de Dreef, maar volgende keer beter.
Spelers: Hans Castelijns, Eric Jacobs, Perry v. Moorsel, Hans v. Moorsel, Robby Gelsing,
Toon Sijkens, Martien v.d. Ven, Toon Verleg.
Trainer: Bert Gruijters.

José.

Wim Lodewijks presenteert zijn puzzelrubriek:
Met ingang van heden zal er regehnatig -een puzzelrubriek voor de jeugd in Cocon
verschijnen, waaraan 3 prijzen zijn verbonden voor de goede inzenders.

le prijs kadobon fl. 10,00
2e prijs kadobon fl. 7,50
3e prijs kadobon fl. 5,00

Zijn er meerdere goede oplossingen dan beslist het lot.
le Opgave: Er is een station A en er is een station B. A en B liggen 240 km van elkaar
verwijderd. Er vertrekt in A een trein in de richting B met een snelheid van 60 km per
uur. Tegelijk met de trein vliegt een vogel in de richting B met een snelheid van 80
km per uur. De trein en de vogel vertrekken dus tegelijkertijd- Wanneer de vogel in B
aankomt, gaat hij onmiddellijk terug naar de trein, wanneer hij dan de trein weer
tegenkomt, draait hij meteen weer om naar B. Dit gebeurt enige keren, totdat ze
tegelijkertijd in B arriveren.
De vraag is nu: Hoeveel kilometer heeft de vogel gevlogen?

Inzendingen insturen binnen 14 dagen na het verschijnen van dit blad aan:
Redaktie Cocon, Adelaartlaan 186, t.a.v. Wim Lodewijks.
Oplossing en winnaars worden bekend gemaakt in Cocon 16. De winnaar uit Cocon 14
was: Peter-Paul Maseland, Reinoutlaan 406.
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PRAKTISCHE GEGEVENS OVER DE WIJKVERENIGING- -- -- - -- ~ - ~

Wijkvereniging Coevering - Postbus 146 - Geldrop.

Voorzitter: Bert Feyen, Wa/ewein/aan 138, te/. 862574
Sekretaresse: Lizette Slijpen, Wa/ewein/aan 53, te/. 863896
Penningmeester: Ger Nijhof, Roe/ant/aan 263, te/. 865936
Comm. Tie'7ers: Piet v.d. Eijnden, Ade/aart/aan 71, te/. 8653 00
Comm. Jeugd: Sjim Jonkmans, J. Carstensweg 659, te/. 8697 00
Comm. Beheer: Anja Lodewijks, J. Frank/instraat 31, te/. 8660 68
Comm. VAC': Gert-Jan Heke/aar, Roe/ant/aan 218
Comm. rekreatie a.i.: Martin Smits, Wil/. Barentzweg 21
Comm. A/g. zaken: Pim Jongerius, Reinout/aan 484, te/. 866283

ledenadministratie
Mevr. F. Schmitz, John Franklinstraat 14, tel. 86 5086
Postrekening: 328.30.22 t.n.v. Wijkvereniging Coevering.
Kontributie: ft. 12,- per jaar per gezin.

Gebouwen:

Dreef 1, Mackenziestraat
Dreef 2, Abel Tasmanstraat 56, tel. 86 57 29.

Verenigingsblad CoCon:
Redaktieadres: Adelaartlaan 186, tel. 8684 11

Redaktie/eden: Mieke Schepers, Marga van Egmond,
Hennie Diederen, Pim Jongerius,
José van Hees, Tom Vieveen,
Bert Mentrop.
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